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To begin with, the authors of the article draw attention to the fact that the concentration 
of population in cities continues and it entails a deterioration of the environmental 
situation, the threat of increased crime, poverty of the population and other negative 
phenomena. In response to these challenges of the time, many initiatives have been 
developed in Russia and abroad to create and develop smart cities — a comfortable and 
safe living environment. The authors note that various researchers have made many 
attempts to analyze smart cities, but one of the most important areas of smart city 
activity is smart transportation. Through the introduction of digital technologies and 
advanced engineering solutions, the entire sphere of the city’s transport sector is being 
transformed.
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НОВАЯ КНИГА

Лукашкин В.Г., Прилепко М.Ю., Денисенко С.А.

Измерительные сигналы
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2023

Приводятся свойства и особенности всех видов измерительных сигналов, включая сигналы 
аналитической химии и космические гравитационные, используемые для решения широкого 
круга современных метрологических задач. Особое внимание уделено гармоническому сигна
лу — базовой функции ряда Фурье. Рассмотрено понятие спектра сигнала и полосы занимае
мых частот при различных видах модуляции электрических сигналов.
Учебное пособие может быть полезно широкому кругу специалистовметрологов, занимаю
щихся практическими измерениями и построением измерительных схем.

По вопросам приобретения обращайтесь по адресу: Академия стандартизации, метрологии и сертификации (АСМС), 109443, Москва, 
Волгоградский пр-т, 90, корп. 1. Тел. / факс: 8 (499) 742 4643. Факс: 8 (499) 742 5241. E-mail: info@asms.ru


